
Záznam 

Z riadneho zasadnutia AS Svf UNIZA v akad. r. 2023/2024, ktoré sa konalo 

vo štvrtok 4.4.2024 o 8:30 hod. v miestnosti AE307 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (13 členov) 

AD 1) Otvorenie a schválenie programu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Ing. Eva Remišová, PhD. privítala členov senátu a hostí na 

trinástom zasadnutí senátu s mandátom 2022 – 2026 a odovzdala novým senátorom (Ing. Erik 

Vrchovský, sl. Aneta Vrabcová) menovacie dekréty pre funkčné obdobie 2022 – 2026. 

Predsedníčka AS otvorila zasadnutie a navrhla nasledujúci program: 

1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Schválenie overovateľov zápisu 
3. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline 
4. Prerokovanie Správy o činnosti Akademického senátu Stavebnej fakulty UNIZA za rok 

2023 
5. Návrh na schválenie Výročnej správy o činnosti Stavebnej fakulty za rok 2023 
6. Návrh Dodatku č.5 k Smernici č.1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline 
7. Rôzne 

Hlasovanie o predloženom programe: 

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

 

AD 2) Schválenie overovateľov zápisu 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľov Ing. Petra Dobeša, PhD, 

a sl. Lenku Lapašovú, ktorí s návrhom súhlasili. 

Hlasovanie za overovateľov zápisu: 

 Ing. Peter Dobeš, PhD  ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Lenka Lapašová  ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 

AD 3) Vyhlásenie doplňujúcich volieb do Akademického senátu Stavebnej fakulty Žilinskej 

univerzity v Žiline 

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová informovala o zaniknutí členstva člena študentskej 

časti AS (vzdanie sa mandátu) a požiadala podpredsedu za študentskú časť Ing. Chabadu, aby 

oboznámil senátorov s Časovým harmonogram doplňujúcich volieb člena študentskej časti AS 

SvF UNIZA. Ing. Chabada zdôvodnil návrh zmeny miesta konania volieb, dátum konania volieb 

vzhľadom na semester a rozšírenie tímu volebnej komisie. Z diskusie vyplynulo doplnenie 

úvodného dokumentu vyhlásenia volieb o dátum a čas konania volieb. Predsedníčka AS dala 



hlasovať za schválenie Časového harmonogramu doplňujúcich volieb člena študentskej časti 

AS SvF UNIZA. 

Hlasovanie: ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

V zmysle Zásad volieb do AS (§5 ods. 2 a 4) volebná komisia fakulty pracuje v zložení predseda 

a dvaja členovia z radov študentskej časti akademickej obce a schvaľuje ju senát. Pre 

uskutočnenie voľby členov volebnej komisie, predsedníčka AS doc. Remišová navrhla internú 

volebnú komisiu na zasadnutí s členmi Ing. Matúš Farbák, PhD. a Ing. Jakub Chromčák, PhD., 

ktorí s návrhom súhlasili. Aklamačné hlasovanie za členov internej volebnej komisie: 

 Ing. Matúš Farbák, PhD  ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené 

 Ing. Jakub Chromčák, PhD ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

Následne predsedníčka AS navrhla za členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby člena 

študentskej časti AS SvF UNIZA  Ing. Mareka Chabadu, sl. Barboru Bandíkovú, sl. Anetu 

Vrabcovú, Ing. Michala Poljaka a Ing. Katarínu Hodasovú, ktorí s návrhom súhlasili. 

Tajné hlasovanie za členov volebnej komisie pre doplňujúce voľby člena študentskej časti AS 

SvF UNIZA: 

 Ing. Marek Chabada ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Barbora Bandíková ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Aneta Vrabcová ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Ing. Michal Poljak ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 Ing. Katarína Hodasová ZA: 13 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené 

 

AD 4) Prerokovanie Správy o činnosti Akademického senátu Stavebnej fakulty UNIZA za rok 

2023 

Návrh Správy o činnosti AS SvF UNIZA v zmysle Štatútu SvF (§8 ods.3) a Štatútu UNIZA (§13f 

ods.1) predložila predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová. Predstavila štruktúru Správy o 

činnosti a informovala o najpodstatnejších bodoch, ktoré boli prerokované a schválené AS SvF 

v roku 2023. So správou boli v predstihu oboznámení všetci členovia senátu, nevznikli 

námietky či diskusia k obsahu a predsedníčka AS SvF UNIZA bod uzatvorila bez zásahov do 

predloženej Správy. 

 

AD 5) Návrh na schválenie Výročnej správy o činnosti Stavebnej fakulty za rok 2023 

Výročnú správu o činnosti SvF za rok 2023 predstavil dekan SvF pričom oboznámil členov 

senátu o stave fakulty: 

- predstavil počty študentov na bakalárskom, inžinierskom a doktorandskom štúdiu, 

- predstavil víziu personálneho zabezpečenia, kkš, pravidlá udelenia titulov doc a prof., 



- informoval o ukončených habilitáciách a inauguráciách, 

- predstavil úspechy fakulty a jednotlivých študentov, 

- zhrnul štatistiku publikácií a projektov v jednotlivých grantových schémach, 

- informoval o spoločenských aktivitách fakulty, 

- predstavil víziu fakulty pre budúce obdobie, napr. nový študijný program „Smart 

Cities“, nárast počtu študentov o cca 100, nárast počtu zahraničných študentov, 

mobility učiteľov, presunúť sa z národných na medzinárodné projekty, ktoré sú 

cennejšie pre fakultu. 

V diskusii bolo položených viacero otázok a pripomienok, formálnych k doplneniu výstupov, 

nutnosti evidovania citácii zamestnancami v knižnici, predstave o novej štruktúre fakulty. 

Dekan načrtol dva smery o 4 ústavoch alebo 4 katedrách, bez definovania presného termínu 

vykonania (proces by mal prebehnúť v dohľadnej dobe). K otázke o predstave nových 

študijných programoch, dekan predstavil študijný program „Smart Cities“, a prebiehajúcom 

hľadaní garanta pre inžinierske štúdium pre št.program geodézia. V priebehu diskusie odišiel 

člen AS doc. Ponechal. 

Po zodpovedaní všetkých otázok v rámci diskusie, predsedníčka doc. Remišová dala hlasovať 

za schválenie Výročnej správy o činnosti Stavebnej fakulty za rok 2023. 

Hlasovanie: ZA: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 0 Stav: Schválené 

 

AD 6) Návrh Dodatku č.5 k Smernici č.1/2021 Organizačný poriadok Stavebnej fakulty 

Žilinskej univerzity v Žiline 

Navrhované zmeny štruktúry SvF uvedené v Dodatku č.5 k Smernici č.1/2021 predstavil dekan 

SvF. Objasnil dôvody vzniku dvoch nových pozícií – pozícia docenta a odborného asistenta na 

Katedre stavebnej mechaniky a aplikovanej matematiky, objasnil dôvody zvýšenia počtu 

docentov na Katedre cestného a environmentálneho inžinierstva o jedno miesto a zníženie 

počtu pozícií na katedrách geodézie o jedno miesto, geotechniky o 2,5 miesta a stavebných 

konštrukcií a mostov o 2 miesta. 

V rámci diskusie položil otázku Ing. Farbák ohľadom finančného krytia nových pracovných 

miest, vzhľadom na dlhodobé hospodárenie KSMaAM. Dekan v odpovedi zdôvodnil potrebu 

vzhľadom na nové projekty, novo nastavené finančné krytie zamestnancov kedy sú výskumní 

pracovníci financovaní v spolupráci s praxou. Dekan oboznámil, že vedúci pracoviska KSMaAM 

dal prísľub, že katedra nebude žiadať financie navyše na mzdové potreby.  

Z diskusie ďalej vyplynula obava o budúcnosť fakulty a jej zachovanie v rámci štruktúry UNIZA 

(príklad Fakulty humanitných vied). Navrhlo sa, aby sa o novej Organizačnej štruktúre 

hlasovalo až po rozpočte SvF. Dekan doplnil informáciu o príprave novej metodiky na 

pridelenie financií z dotácie na jednotlivé pracoviská fakulty. V priebehu diskusie prišla 

senátorka Ing. Papánová, ktorá upresnila štruktúru KSMaAM, oboznámila senátorov 

o zabezpečení financovania dvoch VP na 50% v spolupráci s praxou. 



Po zodpovedaní všetkých otázok v rámci diskusie, predsedníčka doc. Remišová dala hlasovať 

za schválenie Organizačného poriadku Stavebnej fakulty Žilinskej univerzity v Žiline 

Hlasovanie: ZA: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 5 Nehlasoval: 0 Stav: Neschválené 

 

AD 7) Rôzne 

V rôznom bol stanovený predbežný termín ďalšieho stretnutia AS 2.5.2024. 

Senátor Ing. Farbák otvoril tému zabezpečenia napĺňania merateľných ukazovateľov podľa 

Výkonnostnej zmluvy. Dekan bude informovať senátorov o vývoji napĺňania týchto 

ukazovateľov.  

Senátor Ing. Gago otvoril tému plnenia kritérií zamestnancov pre vyššie dosiahnutie 

koeficientu VER. Dekan odpovedal, že tieto ukazovatele sú súčasťou Výkonnostnej zmluvy, 

ktorá je súčasťou Zmluvy o poskytovanie dotácie a že ich bude v dohľadnej dobe prezentovať 

na kolégiu dekana.  

 

 

V Žiline 4.4.2024 

 

 

Prílohy 

Prezenčná listina. 

 

Zapisovateľ: Ing. Roman Bulko, PhD. .............................. 

 

Overovatelia: Ing. Peter Dobeš, PhD. .............................. 

 Lenka Lapašová .............................. 

 

 .............................. 

 doc. Ing. Eva Remišová, PhD. 

 predsedníčka AS SvF UNIZA 


